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REZULTAT PRVIH PETIH MESECEV POD PLANIRANIM 
(s posveta poslovodnih organov dne 26.6.1987

Dohodek, ki smo ga dosegli v prvih petih mesecih letošnjega leta je le 88 % 
planiranega. K takemu rezultatu je pripomoglo predvsem to, da ukrepi za zmanj
šanje zalog niso bili uspešni, visoka neplačana realizacija, nesorazmerja v 
cenah vhodnih materialov in cenah naših izdelkov, izredno visoki transportni
Todnjo' ^ pTevisoki °9taU stroški, H spremljajo našo proiz-

REALIZACIJA V JUNIJU IZREDNO SLABA

Do 25.6.1987 je bila realizacvja le 53 % od planirane, sicer pa vemo, da še 
realizacija zadnje dni v mesecu bistveno popravi. Razlogov za paniko torej ni, 
bo pa potrebno ukrepati.

Ker v bližnji prihodnosti spričo izredno hudih težav pri prodaji (kljub poce
nitvi) tovornih vozil in avtomobilov ni pričakovati možnosti uveljavitve višjih 
cen našim proizvodom, bomo morali nujno iskati konkurenčne dobavitelje, hitro 
ukrepati s ciljem bistvenega zmanjševanja vseh stroškov poslovanja.
V sektorju prodaje, bodo opravili temeljito analizo z vidika prodaje naših iz
delkov.^ Ze sedaj pa je jasnoda bodo izredne težave pri zagotavljanju pokritja 
strojnih kapacitet v jesenskih mesecih. Obstaja pa tudi verjetnost, da bo v 
jeseni potrebno opraviti rebalans prodajnih planov in vsega, kar sodi zraven.

epraV' vemo,^ da izvoz dohodkovno ni zanimiv, moramo zagotavljati normalen potek 
vseh izvoznih poslov: Zakaj? Preprosto zato, ker druge izbire nimamo, ker le 
izvoz zagotavlja uvoz.

REŽIJCI V ČASU DOPUSTOV V PROIZVODNJO - 
DRUGE POTI NI

Ker moramo obdržati vsaj dosedanji nivo proizvodnje tudi v poletnih mesecih, 
vemo pa,' dcz to zaradi koriščenja dopustov ne bo lahko, bo potrebno proizvodnji 
pomagati, je bil tudi razlog vodstva TOZD TAP, da predlaga delavskim svetom 
TOZD sprejetje sklepa, s katerim hi obvezali vse režijce TOZD za delo v proiz
vodnji. Poslovodni organi so predlog podprli, s tem, da predlagajo razširitev 
akcije pomoči vseh režijcev v proizvodnji, v času dopustov v celi DO.

S PRVIM JULIJEM PRENEHA VELJATI INTERVENTNI ZAKON,

začneta pa veljati dva nova in sicer Zakon o celotnem prihodku in Zakon o sanaciji.

V. bistvu se nič ne menja, morda le to, da se tistim, ki poslujejo z motnjami ali 
izgubo slabi piše (ko bodo zakoni objavljeni v uradnem listu, bomo povzetek obja- 
vvh tudi mi).



Pospešiti bomo morali aktivnosti v zvezi z usklajevanjem naših samoupravnih 
aktov z zakonom3 saj morajo biti do 15.9.1987 ze samoupravno verificirani.

Beseda je tekla še o samoupravni organiziranosti naše DO. Ker so to precej 
zapletena^, a hkrati pomembna vprašanja^ bo to predmet obravnave na prihodnjem 
posvetu poslovodnih organov.

Ob vseh teh težavah3 s katerimi se ta Sas spopadamo^ bi bilo pričakovati večjo 
aktivnost družbenopolitičnih organizacij v smislu mobilizacije vseh nas v res
nični borbi proti v s emu 3 kar nam ogroža normalno poslovanje in doseganje boljših 
učinkov poslovanja.
Čakamo3 da bo Sas opravil namesto nas?
Žal pa je v odlašanjih<< predvsem hitro spreminjajočih pogojih gospodarjenjas 
čas naš nasprotnik.

M.

NAŠI SODELAVCI USPEŠNI TUDI NA REPUBLIŠKEM TEKMOVANJU

Stanko Vrtič iz TOZD Orodjarna in Martin škripaš iz TOZD Servis motornih vozil 
sta zastopala našo občino na republiškem tekmovanju kovinarjev^ ki je bilo 
konec prejšnjega tedna v Kranju.
Z .zadovoljstvom lahko ugotovimo^ da sta nas uspešno zastopala^ saj sta se oba 
uvrstila v !Zlato" sredino.

Čestitamo!

M.

OB DNEVU SAMOUPRAVLJALCEV JUGOSLAVIJE

Ob dnevu samoupravijalcev Jugoslavije je bila v domu Franca Krambergerja orga
nizirana okrogla miza na temo: Informiranje in usposabljanje delavcev za 
samoupravljanje in delegatsko odločanje.
Ob tej priložnosti je bila tudi odprta razstava pisnih oblik informiranja v 
organizacijah združenega dela bratskih občin SR Hrvatske in SR Slovenije.
Menim3 da je prav3 če zapišem3 da se nam med 80 glasili3 kolikor jih je bilo 
razstavljenih3 ni treba sramovati. Še več. Po časovni kvaliteti smo eni redkih3 
ki izdajamo redno informacijo tedensko ali še celo gosteje.

M.

ŠE NISTE UREDILI LETOVANJA?

Tovarna sladJcorja Ormož nam je ponudila svoje proste kapacitete po cenah3 ki 
veljajo za njihove delavce. Ponujajo penzione v Vodicah pri Šibeniku (nočnina 
+ 3 obroke) po 6.000.- din za odrasle, 5.500.- din za otroke od 3 do 13 let in 
2.500.- din za otroke do 3 let.
Navedeni penzioni so na razpolago od 10.8. do 20.8. ter od 20.8. do 30.8.1987,
6 ležišč pa od 11.7. do 20.7.1987. V Savudriji imajo na razpolago prikolico od 
22.8. do 31.8.1987. Interesenti se lahko zglasijo v kadrovski sluSbi pri orga
nizatorju rekreacije.
V naših kapacitetah je prosti termin v Pakoštanah in v Robcu v času od 15.7. do
25.7.1987 ter v Filip Jdkovu in v Poreču v času od 24.8. do 3.9.1987.
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UREJUJTE NAŠE GLASILO

Najbrž ni nikoga^ ki ne bi potrdil misli3 da je informiranje temeljni pogoj 
za uspešno delo in samoupravljanje.
Da bi informiranje teklo kot mora^ in kot si ga želimos pa je potrebno sodelo
vanje vseh zaposlenih. Nasa zelja jes da bi naše glasilo postalo še bolj naše3 
zato vas pozivamo3 da sodelujete s prispevki iz vaše sredine^ za katere smatrate^ 
da bodo zanimali širši krog sodelavcev ali pa nas vsaj na takšne zanimivosti 
upozarjajte. Prepričan semy da bomo s skupnim urejanjem dosegli želj eni cilj.
To pa je3 da bi to naše glasilo bilo resnično naše.
Prispevke pošljites dajte elanu uredniškega odbora vaše TOZD ali prinesite v 
uredništvo glasila (nad servisom)3 lahko pa tudi oddate v nabiralnih informacij. 
ki je nameščen pri vhodu V stavbo^ v kateri je uredništvo.

M.

TUDI V NAŠEM ODP JEMO DRAŽJI KRUH

Z zadnjo podražitvijo kruha se je to osnovno živilo za obrate družbenih pre
hran podražilo za 1832 %. Doslej smo plačali za kologram kruha 348 dinarjev3 
odslej pa kar 420 dinarjev3 kar pomeni, da bomo odslej v našem ODP odšteli za 
kruh okrog 150.000.- din dnevno.
Najbrž se ne bo kazalo odločiti za omejevanje porabe kruha, ampak za resnično 
uresničevanje besed: vzemi le toliko kruha kot ga boš pojedel.
Nedopustno je, da bi še naprej s kruhom krmili nekomu'živino. Kruha je namreč 
v odpadni hrani še vedno mnogo, mnogo preveč.

M.

ZA RAZMIŠLJANJE

Neka naša tobačna tovarna je pred kratkim reklamirala svoje nove cigarete 
(propagiranje kajenja je pri nas sicer prepovedano, ampak tudi pri tem se 
najdejo '‘luknje11). Vse je seveda govorilo v prid novi cigareti, nenazadnje 
tudi cena - 100 (sto) dinarjev! (Medtem so se sicer že podražili, pa vendar). 
Deset starih jurjev torej za dozo, ki povprečnemu kadilcu zadošča za ves dan!
V gasilni je -to denar, ki ga daš recimo za dva decilitra kisle vode.
Prav ob tem si lahko zastavimo vsaj nekaj vprašanj. Na primer:
Je moralno takorekoč zastojn ponujati strup, saj tobak menda to je?
Je mogoče za ta denar izdelati kakovosten tovrstni izdelek?
Koliko neki pri tem zasluži pridelovalec tobaka, delavec v tobačni industriji, 
trgovec . ..?
In končno, zakaj obubožana država s svojo, sicer neusmiljeno davčno politiko 
v tem primeru "miži"?
Odgovori na prva vprašanja so bolj ali manj jasni, tisto o ravnanju države pa 
si bo kdo nemara tolmačil takole: ne draži človeka še s tem, pusti mu naj 
si prižge cigareto in nekoliko pomirjen preračuna, kako se bo pretolkel do 
naslednje plače. Ro tej logiki bi mu veljalo nuditi poceni še kak 'dodatek" 
za dodatno sprostitev.
Še se povrnemo k omenjeni cigareti - morda ni nepomembno dejstvo, da prihaja 
iz Makedonije ali Sme gore, okolja z naj nižjim življenjskim standardnem, kjer 
se dogaja, da delavcu po več mesecev ne dobivajo svojih plač in je pravzaprav 
nerazumljivo, kako nekateri izmed njih sploh preživijo.
Smo'fes tako daleč? Ali pa je vse skupaj še en primer naših nerazumljivih 
razmerij, ki se posebej očitno kažejo v politiki cen!
Takšna razlaga bi bila (vsaj za sproti) olajšujoča.

M.
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AA72Wl/-PETKU V SPOMIN

V četrtek,, 25.6.1987 smo se na Dornavsekm 'pokopališču za vedno poslovili od 
našega dolgoletnega sodelavca Antona Petka.
Pokojni Anton se je v naši DO zaposlil ze 1959 leta3 najprej kot delavec^ nato 
kalileo in od 1971 leta pa vse do prezgodnje smrti bil vratar-čuvaj.
Da je bil v naši DO in v svojem kraju cenjen;, je potrdilo veliko število ljudh 
ki so ga pospremili k zadnjemu počitku.

Ohranili ga bomo v lepem spominu!

2 A H V A L E

Ob smrti mame Marije^ se iskreno zahvaljujem sodelavcem DSSS in OOS DO AGIS 
za finančno pomoč pri pogrebnih stroških in izrečena sožalja.

Ivan OZIMEK

Ob boleči izgubi matere

Marije KRAMBERGER
se iskreno zahvaljujem sodelavcem TOZD Avtooprema3 oddelek Grau za izrečena 
sozaljaj darovano cvetje in denarno pomoč.

Franc KRAMBERGER

Ob boleči in prerani izgubi matere

Albina KLEMENČIČ, roj. VEČERJEVIČ
se iskreno zahvaljujem sodelavcem DSSS, še posebej sektor, kakovosti za izreči 
sožalja, darovano cvetje, denarno pomoč ter spremstvo na njeni zadnji poti.

Franc VEČERJEVIČ

Iz TKS (Tehnično komercialnega servisa) Osijek so nas obvestili, da so 
dobili novo številko telefona.
Odslej jih kličite na številko

054 1.21 220

KAJ BOMO MALIC/iLI V PRIHODNJIH DNEH

1.7.1987 Drobovina v omaki, kruh
2.7.1987 Pečen piščanec, testenine, solata, kruh
3.7.1987 Pasulj s slanino, kruh
6.7.1987
7.7.1987
8.7.1987
9.7.1987 

10.7.1987

Kisla juha z mesom, kruh 
Šunka s paradišnikom, kruh 
Pečen kotlet, riz, solata, kruh 
Mineštra z navadno klobaso, kruh 
Špageti BOLONEZ, solata, kruh

SAMOKRITIKA 

Priznam, da so drugi delali napake!

M
A


